
  

 

 

Verslag MAFraad Antwerpseweg 48 

 

 Datum: 6 oktober 2016 

 

Aanwezigen : Kjento , Scott , Lucca , Milan , Thiery , Valdemar , Simon , Nicola , meester Bart  

 

Verontschuldigd: 

Samenvatting verslag : TE DOEN 

Wat ? Wie ? Tegen wanneer ? 

Ideeënbus maken voor in de klas Alle klassen met lln uit de MAFraad . Zo snel mogelijk 

Ideeënbus maken voor in de gang Er staat al een MAFraad brievenbusje in de hal  

’s middags ook op grasveld spelen ? 

Werkgroep speelplaatswerking Zo snel mogelijk een antwoord op de vragen . 
Altijd in de 2 zandbakken spelen ? 

Nieuw zandbakspeelgoed ? 

Bordveger + krijtdoos 

 

Agenda: 

 

1. Goedkeuring vorig verslag.  

Er is nog geen vorig verslag momenteel . 

 

2. Welkomstwoordje 

Alle kersvers verkozenen van de MAFraad heten we welkom op onze eerste vergadering .Er is een drankje en druiven als knabbeltje voorzien .  

De verkiezingen zijn vlot verlopen , de leerlingen zijn er klaar voor , ze zijn allen nieuw in deze functie , behalve Simon . 

 

3. Verwachtingen :  

Wat doen we in de MAFraad ?   

- In de MAFraad trachten we te komen tot beslissingen om bepaalde zaken op school te veranderen en/of verbeteren .  

- Het is belangrijk dat we daarvoor de mening van onze medeleerlingen kennen . 

- We gaan hiervoor in alle klassen een ideeënbus maken . Bijvoorbeeld een mooi versierde papierdoos met gleuf . Hierin mogen de 

leerlingen van de klas hun bedenkingen, vragen , ideeën , … op een briefje in steken . Met de klasjuf of meester wordt dan afgesproken 

wanneer er in de bus wordt gekeken . Wat er in zit , moet dan in de klasgroep kort besproken worden en de afgevaardigde van de 

MAFraad neemt dit dan mee naar de volgende MAFraad . 

- Hoeveel keer vergadert de MAFraad ? Minstens 1 keer tussen 2 vakantieperiodes in , wat dus neerkomt op (ongeveer) om de 6 à 7 weken. 

Wanneer er iets dringend is , kunnen we altijd een extra MAFraad doen .  

Meester Bart roept telkens de MAFraad samen ; onze vergaderingen zullen in principe steeds op een maandag of donderdag doorgaan en 

meester Bart probeert telkens een ander moment te voorzien zodat je niet altijd eenzelfde les mist . 



  

 

 

4. De eerste ideetjes / bedenkingen 

- Mogen er geen lederen ballen gebruikt worden op de speelplaats ?  We weten dat dit beter voetbalt maar de afspraak op school is dat dit 

niet kan owv het gevaar op ongelukjes (raam stuk , komt hard aan in je gezicht bijvoorbeeld, ..) . We hanteren de gewone voetballen die 

we op school krijgen . Wie een bal van thuis mee brengt , draagt er zelf zorg voor . 
- Een groter afdak om te spelen bij regenweer  het is inderdaad niet erg groot. De afvoer van regenwater is wel aangepast dus hopelijk 

blijven er nu al veel minder plassen onder staan bij (hevige) regen . De bouw van een groter afdak kost ook hee wat geld en de school is 

niet de eigenaar van de grond . 
- Tijdens de middagspeeltijd ook op het grasveld spelen .  deze afspraak moet gemaakt worden met de juffen en meesters van de 

“speelplaatswerking” . Er moet voldoende toezicht kunnen zijn . 
- Mogen we ook in de kleine speeltijden in de beide zandbakken spelen ?  ook af te spreken met “speelplaatswerking”  

- Graag nieuw zandbakspeelgoed .  ook hiervoor zorgt de werkgroep speelplaatswerking 

- Op ons voetbalveld kunstgras leggen  leuk idee , maar misschien nogal kostelijk . Meester Bart wil het wel eens onderzoeken . 

- Voor het bord op de speelplaats : een doos voor het krijt + een bordveger . Vast bij het bord hangen of in de gang een plaatsje geven 
zodat het steeds daar kan genomen worden .  “speelplaatswerking” 

- Een glijpaal / klimrek  wanneer de speelplaats in Schransdriesstraat wordt vernieuwd (volgende zomer) , komt het grote speeltuig (met 

glijpaal) dat daar staat waarschijnlijk naar Antwerpseweg . Spijtig genoeg maar : geduld ! 

-  

5. Volgende MAFraad 

Maandag 14 november , om 09.00 uur . 

 

Verslaggever : meester Bart 

 

 


